
دوشنبه 24 آذر 1399، 28 ربیع الثانی 1442 ،14 دسامبر 2020، شماره 23633

  اقتصاد کیش - مدیرعامل سازمان منطقه آزاد کیش، با معرفی روسای 7 کارگروه پدافند غیر عامل، بر ارائه خدمات مطلوب و استاندارد 
به ساکنان و گردشگران کیش تاکید کرد.

 رؤسای کارگروه های پدافند غیرعامل
 منطقه آزاد کیش معرفی شدند

هدف و تلاش همه ما ارائه خدمات هرچه مطلوب تر به شهروندان است 

به گزارش اقتصاد کیش، غلامحسین 
مظفری دراین احکام با تاکید بر ضرورت 
توجه بــه منویات و فرامین رهبر معظم 
انقلاب مبنی بر گسترش پدافند غیرعامل، 
ناصر آخوندی رابه عنوان رئیس کارگروه 
های پشــتیبانی و تامین مالی، کارگروه 
ارتباطات و فناوری اطلاعات و کارگروه 
اقتصــادی) صنعــت و تجارت(،علی 
مقدس زاده را به سمت رئیس کارگروه 
امــور زیربنایی و آب، و ابوالفضل طیبی 
را به عنوان رئیس کارگروه عمران،آب و 

خدمات منصوب کرد.
همچنین در احکام غلامحســین 
مظفری مدیرعامل ســازمان منطقه آزاد 
کیش، فرامرز صحرایی به عنوان رئیس 
کارگــروه امنیتی، انتظامــی و دفاعی، 
بهمن شیردل به سمت رئیس کارگروه 
امداد، نجات و مشــارکت های مردمی، 
محمدرضــا رضانیا به عنــوان رییس 
کارگروه بهداشت، سلامت و امنیت مواد 
غذایی و رضا اردلان به ســمت رئیس 
کارگروه فرهنگی آموزشی و اجتماعی 

معرفی شدند.
در این احکام آمده است: 

امید اســت با استعانت از خداوند 
تبارک و تعالی، رعایت خط مشی های 
شورا و دبیرخانه کمیته پدافند غیر عامل 
وزارت کشــور، شرح وظایف قانونی و 
بکارگیری شیوه های مناسب در اعمال 
سیاست های عمومی دولت تدبیر و امید، 
در خدمت به مردم منطقه که ولی نعمت 
ما و سرمایه های اصلی نظام جمهوری 

اسلامی هستند، موفق و موید باشید.

گفتنی اســت پدافند غیرعامل به 
کاهش آســیب پذیری هنــگام بحران، 
بدون استفاده از اقدامات نظامی و تنها با 
بهره گیری از فعالیت های فنی و مدیریتی 

اطلاق می شود. 
گسترش پدافند غیرعامل موضوع 
مــاده 58 قانون احکام دائمی برنامه های 
توسعه کشور و بند )پ( ماده 106 قانون 
برنامه پنج ساله ششم توسعه اقتصادی، 
اجتماعی و فرهنگی جمهوری اسلامی 

ایران است.

مردم از هرگونه دورهمی در شب 
یلدا خودداری کنند

  اقتصاد کیش - استاندار هرمزگان از مردم استان خواست: در شب یلدا در خانه 
خود بمانند و از برگزاری هرگونه مهمانی، دورهمی و مراسم در این شب به طور جدی 

خودداری شود. 
فریدون همتی در نشست ستاد استانی مدیریت بیماری کرونا افزود: برای شب یلدا 

دغدغه جدی وجود دارد و نباید هیچ گونه دید و بازدیدی صورت گیرد.
وی بیان داشت: پس از گذشت سه هفته از تشدید محدودیت ها در راستای مقابله 
با کرونا در سطح کشور و همچنین استان، در حال حاضر هرمزگان به لحاظ شیوع این 

بیماری در وضعیت نارنجی و زرد قرار دارد.
استاندار هرمزگان ادامه داد: تشدید محدودیت ها و رعایت پروتکل های بهداشتی 

توسط مردم در کاهش میزان ابتلا به بیماری کووید 1۹ بسیار تاثیرگذار بوده است.
همتی گفت: از مردم هرمزگان خواســتاریم با پرهیز از عادی انگاری همچنان 
مراقبت های لازم برای پیشــگیری از کرونا را انجام دهند و ضمن اســتفاده از ماسک، 
رعایت فاصله گذاری و موارد بهداشتی، از برگزاری هرگونه مراسم، تجمع، مهمانی، 

دورهمی، مجالس عروسی و ختم به طور جدی پرهیز کنند.
وی تصریح کرد: در سواحل هرمزگان نیز نباید هیچ گونه تجمعی صورت گیرد و 
نیروی انتظامی همان طور که تاکنون نسبت به اعمال محدودیت های اقدام های مناسبی 

داشته، همچنان این روند را ادامه دهد.
نماینده عالی دولت در هرمزگان با تاکید بر اینکه دســتگاه های اجرایی باید به 
طور جدی پروتکل های بهداشتی را رعایت کنند، خاطرنشان کرد: تمامی مدیران کل 
دستگاه ها، سازمان ها و نهادها، فرمانداران، بخشداران و دهیاران در این زمینه مسوولیت 
جدی برعهده دارند و ضمن رعایت اصول بهداشــتی، هیچ مراســمی نباید توسط 

دستگاه ها برگزار شود.
همتی گفت: فرمانداران با همکاری نیروی انتظامی باید همچنان با قاطعیت، رصد 
و نظارت لازم در خصوص اعمال محدودیت های مقابله با کرونا را داشته باشند و در 

هر جایی که نیاز بود، برخورد قانونی با تخلفات صورت گیرد.
وی قدردانی از ایثار و تلاش های شبانه روزی تمامی پزشکان، پرستاران و کادرهای 
درمانی در سراسر هرمزگان، بیان داشت: همه ما وظیفه داریم تا در راستای کاهش ابتلا 
به بیماری کرونا، تمامی دستورالعمل ها را رعایت کنیم و در صورت تداوم همکاری 
خوب مردم و پرهیز از عادی انگاری، میزان ابتلا به بیماری کووید 1۹، همچنان کاهش 
خواهد یافت. استاندار هرمزگان در پایان تاکیدکرد: قرنطینه افراد مبتلا به کووید 1۹ در 
قالب طرح شهید حاج قاسم سلیمانی، با همکاری بسیج باید به صورت جدی ادامه 

یابد و رعایت شود.

استاندار هرمزگان:

وعده معافیت مالیاتی نمایندگان هرمزگان 
در مناطق آزاد قشم و کیش محقق می شود

  اقتصاد کیش -  مدیرکل امور مالیاتی استان هرمزگان گفت: وعده معافیت مالیاتی 
فعالان اقتصادی در مناطق آزاد ویژه سال های ۹0 تا ۹۴ با مصوبه مجلس محقق خواهد شد.

شاکررضا مریدی در حاشیه نشست با اعضاء جامعه بازرگانان قشم با هدف بررسی 
مسائل و مشکلات این قشر از  فعالان اقتصادی اظهار داشت: فلسفه حضور اداره امور 
مالیاتی در مناطق آزاد، ارائه خدمات به فعالین اقتصادی که در چهارچوب قانون مناطق 

آزاد مشغول فعالیت هستند می باشد.
وی افزود: در خصوص مالیات عملکرد ۹0 الی ۹۴ مودیان مالیاتی در مناطق آزاد، 
لایحه ای از ســوی دولت جهت اســتثنا کردن این مناطق از تسلیم اظهارنامه مالیاتی به 
کمسیون اقتصادی مجلس ارسال نموده که مدیران مناطق آزاد و دبیر خانه شورای عالی 
مناطق آزاد با استفاده از ظرفیت نمایندگان مجلس شورای اسلامی استان های دارای مناطق 

آزاد پیگیری لازم را انجام می دهند.
مدیرکل امور مالیاتی استان هرمزگان درخصوص مشکلات ترخیص کاران در باب 
مغایرت در اطلاعات مالی دفاتر و اظهارنامه مالیاتی و صورت معاملات فصلی ارسالی 
موضوع ماده 16۹ قانون مالیات های مستقیم مربوط به عملکردهای قبل از سال ۹7 گفت: 
مقرر شد نشستی با حضور نماینده منطقه آزاد )گمرگ(، جامعه بازرگانان و نماینده اداره 

کل امور مالیاتی هرمزگان در این زمینه برگزار شود.
به گفته مریدی، در این نشست درخصوص طراحی و تدوین یک نمونه اقرارنامه 
مبنی بر اصلاح اطلاعات ارســالی توسط طرفین معامله اعم از حق العمل کار، صاحب 
اصلی کالا و نماینده گمرگ با امضا حق العملکار صاحب کالا و جامعه بازرگانان و گمرگ 
منطقه آزاد با تعهد اصلاح صورت معاملات ارسالی اقدام شود، که میزان حق العمل واقعی 
ترخیص کار و هویت صاحبان اصلی کالا با ذکر ارزش کالا مشخص، تا مالیات از مودی 

واقعی مطالبه گردد.
مدیرکل امور مالیاتی استان هرمزگان با اشاره به اینکه برای معافیت مالیاتی در مناطق 
آزاد سه شرط شامل داشتن مجوز فعالیت، تسلیم اظهارنامه مالیاتی و ارائه اسناد و مدارک 
مربوطه و فعالیت در محدوده هر منطقه آزاد برای فعالان اقتصادی الزامی است، ادامه داد: 
هر یک از فعالان اقتصادی با رعایت این سه اصل مهم می تواند از مزیت معافیت 20 ساله 

در محدوده منطقه آزاد قشم برخوردار شود.
وی درباره وضعیت دارندگان مجوز شهرداری ها در مناطق آزاد همانند قشم، گفت: 
در صورتی که نام شهرداری نیز در ماده 13 قانون چگونگی اداره مناطق آزاد گنجانده شود، 
فعالان اقتصادی دارای مجوز شهرداری هم می توانند از معافیت 20 ساله مالیاتی با رعایت 

سه اصل اعلام شده برخوردار شوند.
به گفته وی، فعالان اقتصادی دارای مجوز از شهرداری ها در منطقه آزاد قشم می توانند 
تا تعیین تکلیف وضعیت از سوی دبیرخانه شورای عالی مناطق آزاد، با تسلیم اظهارنامه 
مالیاتی با توجه به فعالیت های خُردی که دارند همانند مودیان سرزمین اصلی از معافیت 

پایه استفاده نمایند.
مریدی یادآور شد: در سه سال گذشته حدود پنج هزار کسبه و فعال اقتصادی در قشم 
با ارائه اظهارنامه مالیاتی و داشتن مجوز از سازمان منطقه آزاد قشم و فعالیت در محدوده این 
منطقه آزاد موفق به دریافت برگ قطعی معاف از مالیاتی شدند و پیش بینی می کنیم امسال 
هم حداقل شش هزار نفر از مودیان بدون رسیدگی به پرونده هایشان در اجرای تبصره 

ماده 100، برگ قطعی مالیاتی دریافت نمایند.
او در پاسخ به این پرسش که چه راهکاری برای دریافت مالیات از شرکت هایی که 
در چند استان فعالیت می کنند دارید، گفت: بعضی از شرکت های عظیم نفتی که در قشم 
فعالیت دارند در چند استان دیگر جنوبی ایران هم مشغول کار می باشند براساس قانون 

اقداماتی در دست انجام است.
مدیــرکل امور مالیاتی اســتان هرمزگان ادامه داد: با بررســی دقیق پرونده چنین 
شرکت هایی قرار است پرونده اصلی فعالیت اینگونه مشاغل در مکانی که حجم بیشتر 

کاری دارند نگهداری شود و مسائل مالیاتی آن هم در آن منطقه بررسی شود.
وی گفت: با این اقدامات، سهم مالیاتی مکان های دیگر فعالیت اینگونه شرکت ها نیز 

به همان نقاط در هر استانی که باشد ارسال خواهد شد

مدیرکل امور مالیاتی استان هرمزگان :

اقتصاد کیش - رییس دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان گفت: در روزهای اخیر 
و با پایان طرح دو هفته ای محدودیت های کرونایی، میزان استفاده از ماسک در میان 

مردم هرمزگان بیش از پنج درصد کاهش یافته است. 
دکتر حســین فرشــیدی دراین زمینه افزود: در طول اجرای طرح دو هفته ای 
محدودیت های کرونا، مردم هرمزگان مشــارکت خوبی داشــتند و در نتیجه این 
مشــارکت ، در هفته ســوم آذرماه شاهد کاهش 26 درصدی موارد ابتلا به کرونا در 
استان در مقایسه با هفته قبل تر و کاهش ۴5 درصدی نسبت به دو هفته قبل تر بودیم.

وی افزود: ابتلای بیشتر و همزمان مردم به کرونا نتیجه ای به جز کمبود تخت 
بیمارســتانی، خدمات رســانی کمتر، نیروی بهداشتی و درمانی کمتر و مرگ و میر 
بیشــتر به دنبال ندارد و از همین رو باید با رعایت نکات بهداشتی و فاصله گذاری 

اجتماعی تا حد امکان از انتقال و شیوع بیشتر این بیماری پیشگیری کرد.
کووید 1۹ ویروســی اســت که جان بزرگ و کوچک ، ضعیف و غنی برایش 
فرقی ندارد و تنها هدفش گرفتن جان آدم ها در هر نقطه از این کره خاکی است و 
تنها راه شکســت آن و قطع زنجیره انتقالش، رعایت پروتکلهای بهداشــتی به ویژه 

زدن ماسک و فاصله گذاری اجتماعی است.
کاش برخی ها به این باور و اعتقاد برســند که زدن ماسک ، ضدعفونی کردن 
دســت، رعایت فاصله گذاری اجتماعی و پرهیــز از خروج غیرضروری از منزل 
ســخت تر از مرگ خود و دیگران نیســت که همچنان در رعایت این شیوه نامه ها 

سهل انگاری می کنند.

نگرانی رییس دانشگاه علوم پزشکی 
هرمزگان از کاهش استفاده از ماسک 

دربین مردم هرمزگان 

اقتصاد کیش - فرمانده انتظامی ویژه و پایگاه دریابانی کیش از نجات جان 13 
سرنشین قایق توسط مرزبانان پایگاه دریاباني کیش در آب های خلیج فارس خبر داد.

سرهنگ" علی اصغر جمالی" در تشریح این خبر اظهار داشت: پس از اعلام تماس 
با مرکز فوریت های پلیسی مبنی بر درخواست کمک بلافاصله ماموران پایگاه دریابانی 
کیش به محل اعزام شدند و متوجه شدند که 2 فروند شناور تفریحی به علت برخورد 

با سخره، تخریب و سرنشین ها در حال غرق شدند بودند.
وی ادامــه داد: ماموران با همکاری امور دریایی کیش به محل اعزام و طی پایش 
محدوده گزارش شده، با انجام عملیات امداد و نجات در حوالی ساحل دامون، سرنشینان 

را از بروز حادثه ای تلخ نجات دادند.
فرمانده پایگاه دریابانی کیش خاطر نشان کرد: گرچه این حادثه به علت برخورد با 
سخره به وقوع پیوست اما به همه مالکان شناورها توصیه می گردد: شناورهای خود را 
به جلیقه های نجات تجهیز کرده تا در صورت بروز حادثه، شاهد به خطر افتادن جان 

هموطنان نباشیم..
گفتني اســت خدمه شناور حادثه دیده پس از نجات از مرزبانان پایگاه دریاباني 

کیش تقدیر کردند

نجات جان 13سرنشین شناور تفریحی 
توسط دریادلان دریابانی کیش

مدیرعامل شرکت عمران آب و خدمات کیش :

اقتصاد کیش - تاکسی رانان کیش که طی چند روز گذشته بعلت آغاز فعالیت تاکسی 
اینترنتی اسنپ در کیش بعنوان اعتراض  دست از کار کشیده بودند  با صدور بیانیه ای به 

اعتراض خود پایان دادند و از روز گذشته به کار خود باز گشتند.
در این بیانیه که شامگاه شنبه منتشر شد، آنها از حل مشکلات به شکل مطلوب پس 
از جلسات مکرر و پیگیری های شبانه روزی و برگزاری جلسه نهایی با مدیرعامل سازمان 
منطقه آزاد کیش و مدیرعامل شرکت عمران  آب و خدمات کیش خبر داده و اعلام کردند 

خدمات خود را مجدداً از سر خواهند گرفت.
همچنین در این در بیانیه آمده اســت: با رضایت شــما عزیزان برای دلجویی از 
گردشــگران و کیشوندان گرامی که در این مدت دچار مشکلات عدیده ای شده بودند 

عذرخواهی نموده و به مدت یک روز خدمات رایگان به این عزیزان ارائه می دهیم.
اعتراض تاکسی رانان از هفته گذشته با فعالیت اسنپ در جزیره آغاز شد و آنها برای 

چند روز دست از کار کشیدند.

پایان اعتراضات تاکسیرانان کیش

 با حکم مدیرعامل سازمان منطقه آزاد کیش؛

    اقتصاد کیش - مدیرعامل شرکت عمران آب و خدمات کیش 
از جابجایی رکورد ثبت سفر تاکسی اینترنتی کشور در کیش 
خبر داد و گفت: سازمان قصد جدی برای حضور شرکت های 

اینترنتی در جزیره کیش دارد.
ابوالفضل طیبی در برنامه تلویزیونی بازتاب سیمای کیش گفت: 
در شرایط کنونی ضعف ناوگان حمل و نقل باعث عدم ارائه 
خدمات مطلوب به ســاکنان و گردشگران جزیره کیش شده 
است و همه هدف و تلاش ما برای ارائه خدمات مطلوب تر 

به شهروندان است 
وی گفت: مطالبه عمومی برای ساماندهی حمل و نقل را در 
سامانه های انتقادی و پیشنهادی شرکت عمران آب و خدمات 

کیش مطرح شده است.
طیبی با اشاره به اینکه هر روز این مطالبه مردمی را از زبان مردم 
شنیده ایم گفت: تعداد تاکسی، ارائه خدمات در مناطق مسکونی 
مانند نوبنیاد و سفین و برخی دیگر از نقاط شهر ضعف اساسی 

در ارائه خدمات داشتیم.
طیبی ضمن عذرخواهی از مردم گفت: این نقد بر این مدیریت 
وارد اســت و در جهت ســاماندهی این مشکل گام برداشته 
می شود و از سال ۹6 تاکنون موضوعات در حال بررسی است.

 جابجایي رکورد ثبت سفر در کیش 
وی گفت: بر اســاس رقابت کیش بــا نزدیک به ۴3هزار نفر 
با دیگر شــهر های دارای این چنین خدمت تاکسی اینترنتی 
توانست رکورد ثبت سفر را در روز اول بیش از هزار و پانصد 

درخواست سفر با تاکسی اینترنتی به ثبت رسیده است.
وی گفت: این نشان دهنده این است که این طرح موفقی است 

و مردم این درخواست را مطالبه دارند.
 سعید پورعلی معاون فرهنگی اجتماعی منطقه آزاد کیش گفت: 
یکی از مهمترین نکاتی که باید به آن توجه شود ارائه یک خدمت 

جدید است.
ما در کیش سیستم حمل و نقل به سیستم حمل و نقل تاکسی 
دربســتی یا بیسیم و تاکسی خطی و مینی بوس تقسیم بندی 

شده بود.
وی گفت: تاکســی اینترنتی متناسب با تغییراتی که در حوزه 
حمل و نقل رخ داده است یک خدمت متفاوتی است نسبت 
به تاکسی های قبلی و ساختار و مدیریت و هزینه و نحوه سفر 

همه در یک تاکسی اینترنتی متفاوت است.
مزیت هاي بیشتر در سیستم اینترنتي

پورعلی گفت: نکته برجســته قضیه این است که این مزیت 
جدید را هم در مزیت های بیسیم اضافه شود و ناوگان موجود 
هم می تواند در تاکسی بیسیم و هم در تاکسی اینترنتی با منطق 

فعالیت در تاکسی های اینترنتی حرکت کند.
 وی گفت: در کیش با توافقی که با شــرکت تاکسی اینترنتی 
انجام شد قرار شد فراخوان در تاکسی های اینترنتی تا ۹0 ثانیه 

فقط برای تاکسی های جزیره باشد.
پورعلــی افزود: یکی دیگر از امتیازات پیش بینی شــد مبلغ 

کمیسیون بود که از 20درصد به 10درصد تغییر کرد.
وی گفــت: مزیت دیگری که پیش بینی شــده بود برخی از 
مکان هــای خاص جزیره مانند فــرودگاه و بندرگاه در دایره 
خدمات تاکسی های بی سیم باشد چرا که تاکسی های اینترنتی 

می توانند ثبت سفر را متناسب با مناطق تقسیم بندی کنند.
 وی گفت: نرخ متفاوت سفر با تاکسی بیسیم در تاکسی اینترنتی 

دیده شده است و تعداد سفر ها را هدفمند می کند.
معاون فرهنگی اجتماعی منطقه آزاد کیش گفت: این خدمت 
جدید در کنار افزایش جمعیت جزیره کیش هم معنای دیگری 

پیدا می کند.
وی گفت: ما بیش از 7سال است که سیستم حمل و نقل با همین 
آمار موجود فعالیت می کند در حالی که جمعیت سال۹0 کیش 
2۴هزار نفر، جمعیت سال۹5 جزیره کیش 3۹هزار و 853نفر و 
جمعیت فعلی نزدیک به ۴3هزار نفر و طبیعتا 20درصد هم به 
این جمعیت که گردشگران هستند اضافه شود که منطقه آماده 

ارائه خدمت به این آمار هم باشد.
پورعلی با اشاره به اینکه قطعا نیازمند افزایش ناوگان حمل و نقل 
داریم گفت: آژانس ها و نمایندگان جامعه حمل و نقل تاکسی ها 

اعلام کردند ما روزانه زیر 50سفر انجام می دهند.
وی گفت: اگر این رقم را بپذیریم که مطالعات ســناریو های 
دیگری هم دارد ۴56تاکســی کمبود احساس می شود و این 
یعنی اینکه خیلی ها به ســاختار فعلی حمل و نقل مراجعه 
می کننــد و زنگ می زنند به آژانس های موجود و آژانس های 

فعلی نمی توانند درخواست ها را پاسخ دهند.
 سعید پورعلی گفت: اگر انتظار داشته باشیم که تاکسی اینترنتی 

همان هزینه های که تاکسی های بیسیم به مردم تحمیل بکند 
چیزی را تغییر نداده ایم.

 تغییر در شیوه حمل و نقل 
وی گفت: اگر انتظار داریم که شیوه شرکت داری تغییر کند و 
بهره وری افزایش پیدا کند باید در برخی از ارکان شاهد تغییر 

باشیم.
 معاون فرهنگی اجتماعی منطقه آزاد کیش گفت: ما اگر بخواهیم 
در مقابل شیوه های جدید خدمت همان هزینه های شیوه های 
مرسوم خدمت را مطالبه کنیم از نظر مردم و کسب و کار پذیرفته 
نیست و این تاکسی اینترنتی وارد شده است تا رقابت ایجاد کند.
وی گفت: ما مزیت های که برای شــیوه جدید شرکت داری 
ایجاد شد انتظار می رود که تغییر و تحولاتی در این شیوه ارائه 

خدمات حمل و نقل اتفاق بیفتد.
وی با اشاره به تلاش های بخش فناوری اطلاعات منطقه آزاد 
کیش برای بهره برداری از اپلیکیشن تاکیش گفت: این نرم افزار 
امروز امکان دارد که خدمات را ارائه کند، اما فراموش نکنیم با 
اضافه شــدن یک نرم افزار ما وارد حوزه تاکسی های اینترنتی 

نمی شویم مگر ساختار های دیگر به قوت خود باقی بماند.
انتظارات مردم متفاوت می شود و نرخ گذاری در سیستم تاکسی 
اینترنتی یک نرخ گذاری متفاوتی از شورای ترافیک است و در 

طول روز هم متفاوت خواهد بود.
 پورعلی با اشــاره به شــیوه پذیرش سفر در تاکسی اینترنتی 

گفت:این شیوه آمده که چانه زنی های سنتی را نداشته باشیم.
وی گفت: ورود تاکســی های اینترنتی برای ایجاد رقابت در 

حوزه خدمات رسانی بود.
 چرخش هدفمند تاکسي ها 

طیبی گفت: ما در سیستم تاکسی اینترنتی تعداد سفر را افزایش 
می دهیم و تاکسی بی هدف در شهر نمی چرخد.

وی با اشاره به اینکه ما نمی توانیم ارائه خدمت را متوقف کنیم 
گفت: وقتی شرکت تاکسی اینترنتی تفاهم نامه خود را امضا 
کرد اولویت ما تاکســی های جزیره بود و باتوجه به اینکه در 
کشــور 2درصد عوارض برای شهرداری قرار می دهند، اما با 
هماهنگی با مدیرعامل سازمان منطقه آزاد کیش این مبلغ نیز 
تخفیف دادیم و 8درصد هم شرکت تاکسی اینترنتی را مجاب 
به کســر کردیم. وی گفت: سازمان قصد جدی برای حضور 

شرکت های اینترنتی در جزیره کیش دارد.
 جابجایي رکورد ثبت سفر در کیش 

وی گفت: بر اســاس رقابت کیش بــا نزدیک به ۴3هزار نفر 
با دیگر شــهر های دارای این چنین خدمت تاکسی اینترنتی 
توانست رکورد ثبت سفر را در روز اول بیش از هزار و پانصد 

درخواست سفر با تاکسی اینترنتی به ثبت رسیده است.
وی گفت: این نشان دهنده این است که این طرح موفقی است 

و مردم این درخواست را مطالبه دارند.
 سعید پورعلی معاون فرهنگی اجتماعی منطقه آزاد کیش گفت: 
یکی از مهمترین نکاتی که باید به آن توجه شود ارائه یک خدمت 

جدید است.
ما در کیش سیستم حمل و نقل به سیستم حمل و نقل تاکسی 
دربســتی یا بیسیم و تاکسی خطی و مینی بوس تقسیم بندی 

شده بود.
وی گفت: تاکســی اینترنتی متناسب با تغییراتی که در حوزه 
حمل و نقل رخ داده است یک خدمت متفاوتی است نسبت 
به تاکسی های قبلی و ساختار و مدیریت و هزینه و نحوه سفر 

همه در یک تاکسی اینترنتی متفاوت است.
مزیت هاي بیشتر در سیستم اینترنتي

پورعلی گفت: نکته برجســته قضیه این است که این مزیت 
جدید را هم در مزیت های بیسیم اضافه شود و ناوگان موجود 

هم می تواند در تاکسی بیسیم و هم در تاکسی اینترنتی با منطق 
فعالیت در تاکسی های اینترنتی حرکت کند.

 وی گفت: در کیش با توافقی که با شــرکت تاکسی اینترنتی 
انجام شد قرار شد فراخوان در تاکسی های اینترنتی تا ۹0 ثانیه 

فقط برای تاکسی های جزیره باشد.
پورعلــی افزود: یکی دیگر از امتیازات پیش بینی شــد مبلغ 

کمیسیون بود که از 20درصد به 10درصد تغییر کرد.
وی گفــت: مزیت دیگری که پیش بینی شــده بود برخی از 
مکان هــای خاص جزیره مانند فــرودگاه و بندرگاه در دایره 
خدمات تاکسی های بی سیم باشد چرا که تاکسی های اینترنتی 

می توانند ثبت سفر را متناسب با مناطق تقسیم بندی کنند.
 وی گفت: نرخ متفاوت سفر با تاکسی بیسیم در تاکسی اینترنتی 

دیده شده است و تعداد سفر ها را هدفمند می کند.
معاون فرهنگی اجتماعی منطقه آزاد کیش گفت: این خدمت 
جدید در کنار افزایش جمعیت جزیره کیش هم معنای دیگری 

پیدا می کند.
وی گفت: ما بیش از 7سال است که سیستم حمل و نقل با همین 
آمار موجود فعالیت می کند در حالی که جمعیت سال۹0 کیش 
2۴هزار نفر، جمعیت سال۹5 جزیره کیش 3۹هزار و 853نفر و 
جمعیت فعلی نزدیک به ۴3هزار نفر و طبیعتا 20درصد هم به 
این جمعیت که گردشگران هستند اضافه شود که منطقه آماده 

ارائه خدمت به این آمار هم باشد.
پورعلی با اشاره به اینکه قطعا نیازمند افزایش ناوگان حمل و نقل 
داریم گفت: آژانس ها و نمایندگان جامعه حمل و نقل تاکسی ها 

اعلام کردند ما روزانه زیر 50سفر انجام می دهند.
وی گفت: اگر این رقم را بپذیریم که مطالعات ســناریو های 
دیگری هم دارد ۴56تاکســی کمبود احساس می شود و این 
یعنی اینکه خیلی ها به ســاختار فعلی حمل و نقل مراجعه 
می کننــد و زنگ می زنند به آژانس های موجود و آژانس های 

فعلی نمی توانند درخواست ها را پاسخ دهند.
 سعید پورعلی گفت: اگر انتظار داشته باشیم که تاکسی اینترنتی 
همان هزینه های که تاکسی های بیسیم به مردم تحمیل بکند 

چیزی را تغییر نداده ایم.
 تغییر در شیوه حمل و نقل 

وی گفت: اگر انتظار داریم که شیوه شرکت داری تغییر کند و 
بهره وری افزایش پیدا کند باید در برخی از ارکان شاهد تغییر 
باشیم.  معاون فرهنگی اجتماعی منطقه آزاد کیش گفت: ما اگر 
بخواهیم در مقابل شیوه های جدید خدمت همان هزینه های 
شیوه های مرسوم خدمت را مطالبه کنیم از نظر مردم و کسب 
و کار پذیرفته نیست و این تاکسی اینترنتی وارد شده است تا 

رقابت ایجاد کند.
وی گفت: ما مزیت های که برای شــیوه جدید شرکت داری 
ایجاد شد انتظار می رود که تغییر و تحولاتی در این شیوه ارائه 

خدمات حمل و نقل اتفاق بیفتد.
وی با اشاره به تلاش های بخش فناوری اطلاعات منطقه آزاد 
کیش برای بهره برداری از اپلیکیشن تاکیش گفت: این نرم افزار 
امروز امکان دارد که خدمات را ارائه کند، اما فراموش نکنیم با 
اضافه شــدن یک نرم افزار ما وارد حوزه تاکسی های اینترنتی 
نمی شــویم مگر ساختار های دیگر به قوت خود باقی بماند. 
انتظارات مردم متفاوت می شود و نرخ گذاری در سیستم تاکسی 
اینترنتی یک نرخ گذاری متفاوتی از شورای ترافیک است و در 

طول روز هم متفاوت خواهد بود.
 پورعلی با اشــاره به شــیوه پذیرش سفر در تاکسی اینترنتی 

گفت:این شیوه آمده که چانه زنی های سنتی را نداشته باشیم.
وی گفت: ورود تاکســی های اینترنتی برای ایجاد رقابت در 

حوزه خدمات رسانی بود.

اقتصاد کیش - معاون تولید برق شــرکت آب و برق کیش گفت: خطاي 
عملکرد تجهیز سیســتم کنترل هواي ورودي به توربین گاز یکي از نیروگاهها 

باعث خاموشــي برق برخي از مشترکان جزیره کیش شد.
مهندس توســل افزود: این اختلال  واحد نیروگاهي روز گذشته  به وجود 
آمــد و با توجه به طولانی بودن زمان تعمیــر این قطعه با راه اندازی یک واحد 
نیروگاهی جایگزین، کمتر از 30 دقیقه از ادامه خاموشی برق در برخی از نقاط 

کیش جلوگیری شد. 
وی افــزود: با تلاش مهندســان شــرکت آب و برق و رفــع عیب واحد 

نیروگاهی، این واحد نیروگاهی مجددا وارد مدار شــد.

علت خاموشی برق مناطقی از کیش 

فرمانده انتظامی ویژه و پایگاه دریابانی کیش خبر داد:


